



草根足球領袖證書課程 [9]

Grassroots Football Leader Certificate Course [9]

《報名須知 GENERAL INFORMATION》

- 日期: 2021年6月2日至2021年6月15日
Date: 2nd – 15th June, 2021
- 時間: 請參閱時間表
Time: Please refer to the timetable
- 地點: 賽馬會香港足球總會足球訓練中心
Venue: Jockey Club HKFA Football Training Centre
- 名額: 40人
Maximum No.: 40 Persons
- 內容: 1) 教練理論 Coaching Theory
Contents: 2) 教練實習 Coaching Practice
- 課程要求: 100% 出席率
Requirements: 100% Attendance
- 教授語言: 粵語
Medium of Instruction: Cantonese
- 報名資格: 年滿 18 歲或以上 (*本會主要為香港永久性居民提供教練培訓。因此本會將優先取錄香港永久性居民身份證或香港護照持有人)
Application Age 18 or above (*As a local association, we aim to promote and develop more local coaches, therefore, the enrollment priority will be given to Hong Kong ID/passport holders first.)
- Requirements: 申請將以報名之先後次序決定入選資格。(因早前課程取消影響之教練將被優先取錄。)
Applicants are enrolled on a first come first serve basis. (Coaches affected by the cancellation course will be enrolled first)
- 課程費用: 港幣 \$2000.00 元正
Course Fee: HKD \$2000.00
(運動裝備一套包括, 球衣、球褲及球襪)
(including sport attire, 1 set of jersey, shorts and socks)
尺碼表請查看附件一 Please refer to Appendix 1 for the size chart
- 報名日期: 2021年4月7日至9日
Application Period: 7th – 9th April, 2021



THE HONG KONG FOOTBALL ASSOCIATION LIMITED

香港足球總會有限公司

備註 REMARKS :

- 1) 報名人士可於報名期間到以下網站報名。(<https://forms.gle/vEetYi7WFHV8QPpb7>)
Applicants please register on the following website during the registration period.
(<https://forms.gle/vEetYi7WFHV8QPpb7>)
- 2) 完成課程之學員在完成 12 小時實習後，可報讀香港足球總會 "D" 級教練課程
Participants who complete the course can apply HKFA D Coaching Certificate Course after completing the 12-hour grassroots practice.
- 3) 參加者必需自行購買意外保險。
All participants must arrange their own personal accident insurance.
- 4) 主辦機構保留修改章程的權利，參加者不得異議。
The organizer reserves the right of making any amendment in the course and the decision should be final.

* 完 End *

附件一 (尺碼表)

Appendix 1 (Size Chart)

Product label	S	M	L	XL	2XL
Chest	34 - 37"	37 - 40"	40 - 44"	44 - 48"	48 - 52"
Waist	30 - 32"	32 - 35"	35 - 39"	39 - 43"	43 - 47"
Hip	35 - 37"	37 - 40"	40 - 44"	44 - 48"	48 - 51"